

Suggested Declarations by Offerors	
English	Deutsch
<p><i>Please note: This text is for informational purposes only and does not constitute legal advice. It was drafted in accordance with German law and only takes into account the relevant national regulations. Neither the author nor any other individuals or companies assume liability for the completeness, accuracy, or timeliness of the information provided. It is strongly recommended to seek independent legal advice in all matters related to this information.</i></p>	<p><i>Bitte beachten: Dieser Text dient ausschließlich zu Informationszwecken und stellt keine Rechtsberatung dar. Er wurde unter Anwendung des deutschen Rechts verfasst und berücksichtigt ausschließlich die entsprechenden nationalen Bestimmungen. Weder der Verfasser noch andere Personen oder Unternehmen übernehmen eine Haftung für die Vollständigkeit, Richtigkeit oder Aktualität der bereitgestellten Informationen. Es wird ausdrücklich empfohlen, sich in sämtlichen mit diesen Informationen zusammenhängenden Angelegenheiten eigenständig rechtlichen Rat einzuholen.</i></p>
<p>Important Notification with Regard to the xyz Token Offering</p> <p>XYZ Ltd. (the “Company”) has been offering xyz-Tokens (the “Token Offering”) since [Date of initial public offering]. It considers the Token Offering exempt from any white paper disclosure obligations applicable from December 30, 2024, under Art. 4 MiCAR.</p> <p>With regard to the Token Offering, any communication in any form (written or oral, on social media platforms, by email, [in the White Paper if applicable] or through any other channel) by the Company and/or its executives, staff, advisors and/or other service provided instructed to advise on and/or assist in the Token Offering regarding the Company’s intention to apply for a listing of xyz-Tokens is being revoked by the date of this notification.</p> <p>[Place, Date]</p> <p>XYZ-Company</p>	<p>Wichtige Mitteilung bezüglich des xyz-Token-Angebots XYZ Ltd. (das „Unternehmen“) bietet seit dem [Datum des ersten öffentlichen Angebots] xyz-Token (das „Token-Angebot“) an. Es betrachtet das Token-Angebot als von jeglichen Offenlegungspflichten eines Whitepapers nach Art. 4 MiCAR ab dem 30. Dezember 2024 befreit. Bezüglich des Token-Angebots wird jegliche Kommunikation in jeder Form (schriftlich oder mündlich, auf Social-Media-Plattformen, per E-Mail, [im Whitepaper, falls zutreffend] oder über andere Kanäle) durch das Unternehmen und/oder seine Führungskräfte, Mitarbeiter, Berater und/oder andere beauftragte Dienstleister, die mit der Beratung und/oder Unterstützung beim Token-Angebot beauftragt sind, hinsichtlich der Absicht des Unternehmens, einen Antrag auf Listung der xyz-Token zu stellen, mit Datum dieser Mitteilung widerrufen.</p> <p>[Ort, Datum]</p> <p>XYZ-Unternehmen</p>